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V opatovickém referendu, 
které se konalo 24. 6. 2006  
a kterého se zúčastnilo 55 % 
oprávněných osob, hlasovalo 
793 (82 %) oprávněných osob 
proti vstupu obce do společ-
nosti na energetické využití 
odpadů EVO, a.s. 

Na druhou otázku, zda sou-
hlasí s umístěním stavby 
spalovny odpadů nebo za-
řízení na energetické využí-
vání odpadů na katastrálním 
území obce Opatovice nad 
Labem, odpovědělo Ne 866 
(89,6 %) oprávněných osob. 

V obou případech to byla 
většina a rozhodnutí místního 
referenda se stalo pro obecní 
zastupitelstvo závazným. Toto 
rozhodnutí bylo slovně vloženo 
i do textu územního plánu, kte-
rý nabyl účinnosti v roce 2018. 

V době, kdy se projednával 
prvotní projekt spalovny, jedna-
lo se o komunální projekt, což 
v praxi znamená, že by bylo 
možné ovlivňovat cenu svá-
ženého odpadu. V současné 
době bude spalovna privátním 
projektem, kdy je na prvním 
místě generování zisku pri-
vátního subjektu. Možná se v 
dnešní době změnil názor Opa-
tovických na nutnost zbudová-
ní spalovny, ale momentálně s 
tím nelze nic dělat. 

Společnost Zevo Opatovice 
od záměru vystavět spalovnu 
tedy neustoupila a rozhodla 
se obejít územní plán obce 

Opatovice nad Labem tím, že 
bude zařízení vybudováno na 
katastrálním území obce Če-
perka, kam areál Elektráren 
Opatovice, a.s. také zasahu-
je. Spalovna má být umístěna 
jen pár metrů od katastru naší 
obce. Sousední obec Čeperka 
ale také poukazuje na výsledky 
svého referenda, které se k zá-
měru výstavby spalovny konalo 
v Čeperce v roce 2005. Na roz-
díl od Opatovic nad Labem byla 
občanům této obce položena 
jen jedna otázka, a to: Souhla-
síte s tím, aby obec Čeperka 
vstoupila do akciové společ-
nosti na energetické využívá-
ní odpadu EVO Opatovice? 
92,55 %, tj. 470 oprávněných 
osob s tímto vstupem vyjádřilo 
svůj nesouhlas. To ovšem neří-
ká nic o současném územním 
plánu, kde výstavbě takového-
to zařízení na území Čeperky 
nic nebrání.

Fámy, že Elektrárny Opa-
tovice nabídli naší obci svoz 
odpadu zdarma a vedení obce 
o to nestálo, jsou zcela mimo 
realitu. Stejně tak byl zamítnut 
požadavek, aby mohla obec 
Opatovice nad Labem odvážet 
do spalovny svůj odpad vlast-
ními vozy.

A spojitost Zeva a Průmyslo-
vého parku, plánovaného na 
katastrálním území Opatovic 
nad Labem? Pokud by hypote-
ticky případná referenda obou 
obcí dopadla tak, že budou 

obecní zastupitelstva donuce-
na všemi prostředky zastavit 
plánované výstavby jak spalov-
ny ZEVO nebo Průmyslového 
parku, vystaví se obce hrozbě 
náhrady škody, která investo-
rům obou staveb vznikne. Viz 
§ 102 novelizovaného staveb-
ního zákona. V tomto případě 
o výši škody, v případě nároku 
investora, rozhoduje soud. Ná-
kup pozemků investora v pří-
padě Průmyslového parku stál 
již 120 milionů korun! Tuto výši 
může uplatnit vůči obci jako 
škodu. 

Máme na to? Na kolik let bu-
deme muset zastavit výstavbu 
veškeré občanské vybave-
nosti, opravy silnic a dalšího 
obecního majetku? Vědí o tom 
občané naší i sousední obce, 
kteří se referenda na zastave-
ní staveb dožadují? Chceme, 
aby jen 18 % obyvatel (opráv-
něných osob) obce, protože 
jen tolik je závaznému rozhod-
nutí referenda potřeba, rozho-
dovalo o budoucnosti obce? 
Nebo je cílem úplně něco jiné-
ho? Na tuto otázku nám odpo-
ví čas.

U obou plánovaných staveb stojí v počátku územní plán,  
o jehož podobě rozhodlo zastupitelstvo obcí Opatovice n/L 
a stejně tak zastupitelstvo obce Čeperka. Další spojnicí je 
referendum, které má s plánovanými stavbami také úzkou 
spojitost.

Co mají Zevo a 
Průmyslová hala 
společného?



Pro převzetí ceny v soutěži  
O Perníkovou popelnici, vyhla-
šovanou autorizovanou oba-
lovou společností EKO-KOM, 
a. s. a Pardubickým krajem, 
si vedení naší obce jelo již po-
několikáté. Tentokrát to nebylo 
v Pardubicích na magistrátu, 
ale v příjemném prostředí gol-
fového rezortu v Dřítči, a to  
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Další popelnice do perníkové sbírky
26. května 2022. Absolutním 
vítězem soutěže a zároveň 
skokanem roku se stala horská 
obec Čenkovice. Opatovice nad 
Labem si v kategorii obcí nad  
2 000 obyvatel za třídění odpa-
du odvezly třetí místo a do sbír-
ky modrý perníkový kontejner.

Při hodnocení má největší 
váhu množství vytříděného pa-

Slovo starosty
Zase se překulil jeden školní rok a pro odcházející žáky z devátých ročníků je tento konec zároveň odrazem pro velký 
skok a změnu po prázdninách, kdy nastupují na střední školy a učiliště. Chtěl bych vám všem 38 deváťákům popřát, aby 
byl ten start v novém prostředí hladký, abyste si našli kamarády a měli prima kantory. Samozřejmě vám také přeji, aby 
vám šlo učení bezproblémově a aby vás bavilo. Toto bych chtěl popřát hlavně těm, kteří nastupují do učebních oborů. 
Buďte na to hrdí, absolventi gymnázií a oborů IT dům nepostaví, a i když se to zdá jako přežité klišé, věřte, že ře-
meslo má zlaté dno a do budoucna budeme dobré řemeslníky potřebovat jako sůl.  Ing. Pavel Kohout 

píru, plastů, skla a kovů v kilo-
gramech na obyvatele za rok. 
Body navíc mohou města a 
obce získat, pokud sbírají čiré 
sklo, nápojový karton, kovy a 
papír i mimo veřejnou sběrnou 
síť, sběrné dvory a sběrná mís-
ta. V rámci doplňkového hod-

nocení se počítá i to, když obec 
vykazuje účinnost tříděného 
sběru vyšší, než je celostátní 
průměr. 

Poděkování patří všem oby-
vatelům Opatovic nad Labem, 
kteří berou třídění odpadů váž-
ně a zodpovědně.

V černých popelnicích kon-
čí různé zbytky jídel, odřezky 
zeleniny a masa nebo potravi-
ny s prošlou lhůtou spotřeby. 
U mnohých rodinných domů 
se o recyklaci zbytků potra-
vin postarají slepice, ale není 
to pravidlem, majitelé domků  
v nové výstavbě žádné takové 
„recyklátory“ nemají. Stejné je 
to v bytových domech. Zbytky 
potravin – gastro odpad tak v 
zvláště v letních měsících ne-
vábně zavání, láká na hosti-
nu masařky, někde i potkany  
a podle rozborů tento odpad 
činí 1/3 obsahu černých nádob, 
v horším případě se objevuje  
i v nádobách na plast a papír. 
Řešením by mohly být speciál-
ní odpadové nádoby na gastro 
odpad.

Možnost likvidovat zbytky jídel pomocí „gastro popelnic“
Nádoby s těsněním a páko-

vým uzavíracím mechanis-
mem proti zápachu a škůd-
cům jsou k dispozici v objemu  
60 l, 120 l a 240 l a lze 
do nich vhazovat potra-
viny včetně obalů (plast, 
papír, tetrapak). V rámci 
výsypu je svozovou firmou 
měněn vnitřní PE pytel, tzn., 
že nádoba zůstává čistá. Svo-
zy jsou prováděné speciálně 
upraveným vozidlem typu pre-
ss, a to týdně.

Gastro odpad je následně 
předáván na bioplynovou sta-
nici v Rybitví, kde je energetic-
ky využit. Z černých popelnic 
a kontejnerů tak zmizí nemalý 
objem odpadu a tím se sníží 
množství zbytkových odpadů, 
které se standardně skládkují.

Tímto vám chceme nabíd-
nout možnost si o odpadovou 
nádobu na gastro odpad po-

žádat. Svoz těchto nádob není 
ale hrazen z poplatků za svoz 
komunálního odpadu a před-
pokládaná cena za likvidaci 
gastro odpadu bude počítána 
podle velikosti nádoby. 

1 svoz nádoby o objemu 60 l  
bude stát 214 Kč, objem 120 l  
přijde na 264 Kč a svoz nádo-
by o objemu 240 l bude stát  
343 Kč. K ceně za svoz se za-
počítává také pronájem nádo-
by.

Pokud máte o tyto nádo-
by zájem, napište si o ně na  
podatelna@opatovicenadla-
bem.cz, popřípadě nahlaste 
svůj zájem osobně na obecním 
úřadu. Svoz gastro odpadu 
bude v Opatovicích nad Labem 
zahájen, pokud se přihlásí do-
statek zájemců. 



V červnu 2022 vešel v platnost 
nový ceník krátkodobého i dlou-
hodobého pronájmu sálu Spole-
čenského domu a společenské 
místnosti Společenského domu 
(v 1. patře za balkonem) a zase-
dacích místností obce.

Místnosti lze pronajímat dlou-
hodobě např. na pravidelné lek-
ce různých cvičení nebo krát-
kodobě, kdy se nájemné počítá 
za jednotlivé dny. Rozdíl ve výši 
nájemného budou mít zájmové 
organizace a sportovní kluby se 
sídlem v Opatovicích n/L.

Ceník pronájmu sálu Společenského domu 
a zasedací místnosti

CENÍK PRONÁJMU

Bezplatně mohou prosto-
ry využívat místní mateřská i 
základní škola a Obecní úřad 
Opatovice nad Labem. 

Podmínkou je dodržování 

nočního klidu po 22. hodině. 
Všechny akce je třeba v do-

statečném předstihu nahlásit 
na obecní úřad a rezervovat si 
termín.

Ceník naleznete na webových 
stránkách obce na stránce: 
https://www.opatovicenadla-
bem.cz/cenik-sluzeb-obce či 
pomocí QR kódu.

V současné době dochází ke změně v dopravním značení a době krát-
kodobého parkování. Na všech místech, kde bylo možné krátkodobě za-
parkovat na 1 - 2 hodiny, se nyní čas protahuje na 4 hodiny. Dodatkové 
tabulky budou postupně instalovány na všechna veřejná parkoviště obce.

Změna krátkodobého parkování

Technickým službám se postupně podařilo vyměnit kontej-
nery na komunální odpad, které měla naše obec pronajaté od 
Hradeckých služeb za nádoby, které nakoupila obec. Kromě 
několika veřejných stanovišť jsou nádoby přidělené konkrét-
ním bytovým domům, které by se o ně měly starat jako o svůj 
majetek. Nádoby jsou viditelně označeny ulicí a číslem po-
pisným, ty menší jen číslem popisným. V praxi to znamená, 
že nikdo mimo obyvatele příslušného domu do nich nesmí 
vhazovat žádný odpad. Obyvatelé bytových domů si mohou 
vyžádat i zámky na odpadové nádoby, které tomuto zneuží-
vání zabrání. Ale stejně tak z toho vyplývá, že se nájemníci 
či členové SVJ musí starat o čistotu kolem svých odpadových 
nádob a pohlídat si i to, aby byl odpad vhazován do nádob pro 
něj určených.

Odpady – seriál: popelnice 
jako soukromý prostor

Přístavba školní kuchyně a jídelny začala bouracími pracemi a pří-
pravou inženýrských sítí.

Bourání přístavku školní kuchyně
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Herní prvky na dětském hřišti v Pohřebačce 
byly opraveny tak, aby neohrožovaly děti, které si 
na nich hrají. Nové prvky, které by hřiště oživily, 
zatím instalovány nebudou, ale počítá se s nimi.

DĚTSKÉ HŘIŠTĚ 
V POHŘEBAČCE OPRAVENO
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Každý se chce z okna svého 
bytu dívat na hezky upravené 
okolí svého domu. Na zahra-
dách soukromých domků se 
tak realizují různé představy 
majitelů – zahradníků. Něko-
mu ale nestačí vlastní zahra-
da a realizuje se i před ní, na 
pozemku, který už patří obci. 
Tyto snahy se ne vždy setka-
jí s pochopením pracovníků 
technických služeb. Zvláště, 
když se místo trávníků, který 
TS mají povinnost sekat, objeví 
třeba ozdobný kačírek. Majitel 
chtěl v dobrém úmyslu nahradit 
fádní trávník oku lahodícím ka-
čírkem, který dle něj sekat ne-
potřebuje a zdobí bez údržby. 
Jenže! I mezi kačírek nalétají 
semena travního porostu nebo 
různého plevele a pokud onen 
„bezúdržbový“ předzáhonek 

Úprava předzahrádek a záhonů u bytových domů

majitel nebude pravidelně plet, 
zalévat a jinak ošetřovat, stane 
se z okrasného záhonku změť 
kamenů a různě vrostlého býlí. 
Na takový „záhonek“ sekačky 

technických služeb vjet ani ne-
smějí.

Podobné je to se zakládáním 
květinových záhonků u vchodů 
do bytových domů. Nájemník či 

člen SVJ si zamane, že zkrášlí 
vstup do domu. Nakoupí saze-
ničky, substrát a jeden den vě-
nuje sázení všemožné květeny. 
Pokud se bude dále o záhonek 
starat, dobře, ale pokud ho to 
po čase přestane bavit, dříve 
okrasný záhon se opět „ozdo-
bí“ směsí květin a nafoukané-
ho plevele. TS si s tím nevědí 
rady. Jak posekat nežádoucí 
býlí, a přitom se vyhnout keříč-
kům růží apod?

Proto, než se do takového 
zkrášlování obecních pozem-
ků pustíte, zvažte, zda se o 
ně budete starat tak, aby stále 
lahodily oku. Ale úplně nejlepší 
bude, když se předem dotážete 
na obecním úřadu, zda smíte a 
zda je rozumné takto obecní 
předzahrádky či prostory u by-
tovek upravovat.

Bývalá ubytovna čp. 400 zmizela z areálu bývalých kasáren

9. června 2022 se lžíce bagru zabořila do zdiva ubytovny a během několika dní zůstal po budově volný a upravený prostor, se kterým se              v budoucnu počítá při projektování nového náměstí obce.

Ať se zeptáte kteréhokoliv žáka naší mateřské školy, ne-
pochybně jako svou oblíbenou část dne ve školce uvede 
dopolední program na hřišti MŠ. V předškolním vzdělávání 
klademe důraz na psychomotorický vývoj dětí, a k tomu nám 
právě slouží herní prvky. Klíčový je také pohyb dětí na čer-
stvém vzduchu, a to ať už máme na mysli procházky, nebo 
právě dětmi oblíbené aktivity na hřišti. 

Vzhledem k tomu, že současné herní prvky na zahradě 
již dosluhují, jsme rádi, že můžeme díky vstřícnosti obce 
v průběhu letních prázdnin začít s rekonstrukcí. Tím ale mo-
dernizace venkovního areálu nekončí. V průběhu příštích 
školních let budou postupně obměňovány a rekonstruovány 
i další herní prvky. Ale co děti čeká ve školce už po prázd-
ninách? Na zahradě přibude herní sestava ve tvaru pirátské 
lodě se skluzavkami a prolézačka s balančními prvky rozví-
jejícími hrubou motoriku.  Dita Červinková – učitelka MŠ

Nové herní prvky v areálu mateřské školy
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Bývalá ubytovna čp. 400 zmizela z areálu bývalých kasáren

9. června 2022 se lžíce bagru zabořila do zdiva ubytovny a během několika dní zůstal po budově volný a upravený prostor, se kterým se              v budoucnu počítá při projektování nového náměstí obce.

Jako tradičně se i letos žáci 
naší školy zúčastnili doprav-
ní soutěže mladých cyklistů, 
která se konala na dopravním 
hřišti u ZŠ Josefa Ressla v 
Pardubicích.

Děti ZŠ Opatovice n. L. v dopravní soutěži bodovaly

V okresním kole dne 10. 5. 2022  
obě naše družstva suverén-
ně zvítězila a postoupila do 
krajského kola. V soutěži jed-
notlivců zvítězili ve svých ka-
tegoriích: Tereza Bémová, Pa-

trik Mates a Anna Svobodová.  
V krajském kole 26. 5. 2022 
se umístilo družstvo starších 
žáků na 2. místě a v soutěži 
jednotlivců zvítězila Karolína 
Miková!

Nesmrtelnou párou Pardu-
bickým krajem. Jízdní řády 
parních vlaků naleznete po-
mocí přiloženého QR kódu.

Cestování 
časem  

HISTORICKÉ VLAKY

Družstvo mladších žáků su-
verénně zvítězilo, celorepubli-
kově se umístilo na 2. místě, 
v jednotlivcích pak vyhrál Pa-
trik Mates. Družstvo mladších 
žáků se tak dostalo do české 
reprezentace a bude hájit bar-
vy naší školy na mistrovství 
Evropy, které se bude konat 
v chorvatském Zadaru.

Poděkování patří všem, kte-
ří takto reprezentovali naši 
školu a také paní učitelce Evě 
Doležalové za její trenérské 
nasazení a perfektní přípra-
vu našich soutěžních druž-
stev. Našim vítězům přejeme 
úspěch v zahraničí, kam se 
v září letošního roku chystají.



Hasičská pouť ke 140. výročí se vydařila
V sobotu 11. června 2022 

někoho možná vylekaly sirény 
hasičských vozů projíždějících 
skrz Opatovice nad Labem. 
Tentokrát nejely k žádnému 
požáru ani havárii, ale obcí 
projížděla spanilá jízda. K vi-
dění byly i opečovávané a 
zachovalé hasičské veterány, 
celkem obcí projelo asi 16 na-
leštěných vozidel. Oslav se ak-
tivně zúčastnili hasiči i z okol-
ních sborů a jednotek Plačic, 
Třebše, Pardubic, Lochenic, 
Čeperky, Libišan, Moravan, 
Starých Ždánic, Hustířan, So-
větic a Račic nad Trotinou. 
Průvod obcí, který začal při-
bližně ve 14 h. a do kterého se 
zapojili i návštěvníci slavnosti, 
nebyl dlouhý, prakticky prošel 
středem obce, ale houkající 
hasičská auta se dále před-
vedla při průjezdu Opatovice-
mi, Pohřebačkou, Libišany i 
Čeperkou. To vše se dělo na 

oslavu 140 let založení ha-
sičského sboru v naší obci.

Návštěvníci Hasičské pouti 
si mohli prohlédnout prosto-
ry nového objektu hasičské 
zbrojnice a vybavení vozidel. 
Ve zbrojnici byly vystaveny 
panely s fotografiemi, které 
prezentovaly historii sboru 

dobrovolných hasičů, jeho čin-
nost i činnost jednotky sboru 
dobrovolných hasičů. K vidění 
byly záběry z průběhu výstav-
by nové hasičské zbrojnice i 
fotografie členů, kteří sborem 
nebo jednotkou v průběhu let 
prošli.

Velký zájem vzbudil historic-

ký Hydrophor (ruční pumpa), 
historická technika, a to pře-
devším historická stříkačka 
zapůjčená od hasičů z Hustí-
řan i letité vybavení místního 
sboru. Se zájmem si návštěv-
níci prohlíželi také historickou 
techniku a oblečení zapůjčené 
z hasičského muzea v Kočí u 
Chrudimi. 

Farářem ThDr. Pawlem No-
watkowskim byl slavnostně 
pokřtěn nový výjezdový auto-
mobil - Fiat Ducato pro JSDH 
a také budova nové zbrojnice. 

 V rámci těchto oslav bylo 
uděleno několik ocenění a me-
dailí za zásluhy. 

Při názorné ukázce návštev-
níci viděli, jakou paseku udělá 
hořící olej, který by nezna-
lý člověk hasil vodou. Druhá 
ukázka v průběhu pouti byla 
zaměřena na poskytování prv-
ní předlékařské pomoci. Jed-
notka předvedla neodkladnou 
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Letošního a opět úspěšného ročníku Haldy se zúčastnilo 120 vodomilců na 62 plavidlech. Jen dřívější závěrečné posezení s hudbou  
v restauračním zařízení chybělo. 

XXIII. ročník vodácké akce Halda se konal 4. června 2022

resuscitaci s využitím automa-
tizovaného externího defibri-
látoru. V současné době jde 
o nejčastější důvod k výjezdu 
opatovické jednotky. 

Hasičská pouť nebyla ochu-
zena ani o klasické pouťové 
atrakce, hudební doprovod a 
stánky s občerstvením. 

Kromě bohatého programu 
v režii dospělé části SDH i 
JSDH Opatovic nad Labem di-
váky potěšil a dojal pohled na 
malé hasiče, které s Lenkou 

Píchovou, Lucií a Janem Na-
vrátilovými a svým manželem 
Pavlem vede Jiřina Kohouto-
vá. Program, zahájený po 17. 
hodině měli připravený ti úplně 
nejmenší ve školkovém věku 4 
a 5 let i školáci ve věku 6 – 8 
let. V červených oblečcích, ha-
sičských helmách a s miniatur-
ním hasičským autem k požáru 
chaloupky vyrazili s houkáním 
nejprve ti nejmenší, vzápětí 
nastoupili i ti starší a společně 
uhasili hořící domeček. Svůj 

hasičský um předvedly i Sovič-
ky ze Sovětic, nejmenší hasiči 
malé obce Hradeckého okre-
su. Co k tomu dodat?! Snad 
jen to, aby nejen dětem, ale i 
jejich vedoucím zápal pro dob-
rou věc vydržel a aby skuteč-
ně vážných zásahů, ke kterým 
budou muset v budoucnosti 
vyrážet, bylo co nejméně.

Na závěr ještě poděkování 
všem, kteří se na přípravách 
Hasičské pouti a jejího zdár-
ného průběhu podíleli. 



SVOZOVÝ KALENDÁŘ SBĚRU 
KOMUNÁLNÍHO A TŘÍDĚNÉHO ODPADU

8  OBRAZEM 

OPATOVICE DNES - občasník obce Opatovice nad Labem, ročník XXV. Registrováno u Ministerstva kultury ČR pod registračním číslem MK ČR E 11520. Vedoucí redakční rady Pavel Kohout, 
texty VeP a grafická úprava VD, fotografie archiv obecního úřadu. Uzávěrka tohoto čísla 10. 6. 2022. Tisk a distribuci zajišťuje Obecní úřad Opatovice nad Labem. Redakční uzávěrka příštího 

čísla bude 10. 7. 2022. Vaše příspěvky, náměty a názory můžete předat na obecním úřadu, vhodit do schránky u vchodu do jeho budovy nebo zaslat na email: podatelna@opatovicenadlabem.cz 

TJ Sokol Opatovice nad Labem
oddíl národní házené v Pohřebačce

pořádá v sobotu 20. srpna

TURNAJ MUŽŮ
40. ročník, memoriál Jaroslava Dostála a Karla Dvořáka

od 9,00 za účasti ligových družstev

POSVÍCENSKOU ZÁBAVU
od 20,00 diskotéka pro všechny generace, DJ Shark

Do moderního sportovního areálu v Pohřebačce
Vás srdečně zvou pořadatelé.

www.nhopatovice.cz

ČERVENEC
1. 7. PÁ POPELNICE - SVOZ - OPATOVICE MODRÁ ŽLUTÁ

11. 7. PO BIOODPAD - OPATOVICE
12. 7. ÚT BIOODPAD - POHŘEBAČKA
13. 7. ST PAPÍR + NÁP. KARTONY - POHŘEBAČKA

14. 7. ČT PAPÍR + NÁP. KARTONY - OPATOVICE

14. 7. ČT POPELNICE - SVOZ - POHŘEBAČKA ŽLUTÁ

15. 7. PÁ POPELNICE - SVOZ - OPATOVICE ŽLUTÁ

25. 7. PO BIOODPAD - OPATOVICE
26. 7. ÚT BIOODPAD - POHŘEBAČKA
27. 7. ST PLASTY - POHŘEBAČKA

28. 7. ČT PLASTY - OPATOVICE

28. 7. ČT POPELNICE - SVOZ - POHŘEBAČKA MODRÁ ŽLUTÁ

29. 7. PÁ POPELNICE - SVOZ - OPATOVICE MODRÁ ŽLUTÁ

Dětský den v Mateřské škole se vydařil

Písničky, hry, soutěže, občerstvení, spokojené děti i rodiče, tak takový byl Dětský den 1. června 2022 v naší školce.

Se sluníčkem nad hlavou proběhl 5. června 2022 v Pohřebačce Dětský den

Pod záštitou Obecního úřadu v Opatovicích nad Labem se organizace zábavy pro malé i větší děti chopili společně opatovičtí hasiči, kyno-
logové a TJ Sokol.

Pasování prvňáčků na rytíře Čtenářského řádu

11. června 2022 proběhlo v obecní knihovně a zasedací místnosti obce pasování malých čtenářů. Letošní ročník byl již 17. a účastnili se ho 
rodiče s dětmi obou prvních tříd.


